

Open-Call Productions Hauptsache Frei 2024

 Application Deadline/Bewerbungsfrist: 7. January 2024

Name of the lead artist/artistic collective | Name der Hauptkünstler*in/des Künstlerkollektivs: *

Email *

example@example.com

Post address: *

Telephone Nr.: *

Title of Production | Titel der Produktion: *

Production Form (e.g., Performance, Installation, Concert) | Produktionsform (z. B. Aufführung, Installation, Konzert): *

Short description of the Production | Kurze Beschreibung der Produktion (max. 3000 Characters/Zeichen): *

Your production is | Deine Produktion ist: *

If regional, please specify | Wenn regional, bitte spezifizieren:

Premiere was in Hamburg | Die Premiere fand in Hamburg statt

Team based in Hamburg | Team ansässig in Hamburg

Funding from Hamburg | Förderung aus Hamburg

Date and place of the premiere | Datum und Ort der Premiere: *

Number of people directly involved in the performance (e.g., performer, musician, Live-Video) | Anzahl der an der Aufführung direkt beteiligten Personen (z.B. Performer*in, Musiker*in, Live-Video): *

Documentation Links for the Production | Dokumentationslinks für die Produktion (e.g., videos, audio, photos): *

Please provide relevant links to documentation content related to the production you are applying with. Depending on the nature of your production, this may include video documentation for theater, dance and performance, photos for exhibitions, or recordings of concerts in video or audio formats. Be sure to include the full web addresses (URLs) for each link, and ensure that they are publicly accessible. | Bitte stellen Sie relevante Links zu Dokumentationsinhalten zur Verfügung, die mit der von Ihnen eingereichten Produktion in Zusammenhang stehen. Je nach Art Ihrer Produktion kann dies eine Video-Dokumentation für Theater-, Tanz- und Performanceaufführungen, Fotos für Ausstellungen oder Konzertaufzeichnungen in Video- oder Audioformaten umfassen. Vergewissern Sie sich, dass Sie die vollständigen Webadressen (URLs) für jeden Link angeben und stellen Sie sicher, dass sie öffentlich zugänglich sind.

Please send this form to apply@hauptsachefrei.de, together with the following attachments/Bitte senden Sie dieses Formular zusammen mit den folgenden Anlagen an apply@hauptsachefrei.de :

- CV (PDF, max. 5 MB)
- Portfolio (PDF, max. 5 MB)
- Detailed concept | Ausführliches Konzept (PDF, max. 5 MB):
- Technical Requirements List | Technische Anforderungsliste (PDF, max. 5 MB)
- (Optional) Press Photos | Pressefotos (min. 2, max. 5) - You can also send a link to a google drive or other similar platform/ Sie können auch einen Link zu Google Drive oder einer anderen ähnlichen Plattform senden

Data protection | Datenschutz *

I consent to the processing of my data in accordance with GDPR and allow its use for the application to the Hauptsache Frei Festival 2024. | Ich stimme der Verarbeitung meiner Daten gemäß der DSGVO zu und erlaube ihre Nutzung für die Bewerbung zum Hauptsache Frei Festival 2024.

GENERAL GDPR INFORMATION The new EU General Data Protection Regulation (GDPR) requires us to inform you that your personal data will be stored by us. We assure you that your name, email address, postal address, telephone number, and professional role will only be used to fulfill our tasks and to provide you with information related to the Hauptsache Frei Festival and other areas of the Independent Performing Arts. Your data will be used exclusively for this purpose (and for bilateral communication) and will not be shared with third parties.

ALLGEMEIN ZUR DSGVO Die neue EU-Datenschutz-Grundverordnung (DSGVO) verpflichtet uns, dich darüber zu informieren, dass deine personenbezogenen Daten von uns gespeichert werden. Wir versichern dir, dass wir deinen Namen, deine E-Mail-Adresse, Postadresse, Telefonnummer und berufliche Funktion ausschließlich nutzen, um unsere Aufgaben erfüllen zu können und um dir Informationen weiterzugeben, die das Festival Hauptsache Frei und weitere Themenbereiche der Freien Darstellenden Künste betreffen. Deine Daten werden ausschließlich zu diesem Zweck genutzt (und zur bilateralen Kommunikation) und selbstverständlich nicht an Dritte weitergegeben.